
ACTA JUNTA OBERTA DE L’AFA

Data: 06.03.2024
Lloc: Online
Hora d’inici: 21:00
Número d’assistents: 14

Assistents:

Bàrbara, Veronica, Maria, Eva, Marisa, Núria, Fernanda, Xavier, Mireia, Gisela,
Lola, Laia, Mònica, Gemma.

1. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA JUNTA ANTERIOR

S'aprova sense esmenes l'acta de la junta anterior.

2. Migdia: Resultats enquesta, Sports and fun i preus màxims servei de
menjador curs 24-25.

Aquest trimestre s’ha realitzat una enquesta de valoració del menjador i temps de
migdia. S’ha realitzat ara enlloc de a final de curs per valorar si es poden
implementar millores durant el tercer trimestre. La nota ha estat de 7,74 de mitja,
155 respostes, 5 de les respostes per sota el 5.

En relació a la comunicació, l’enquesta mostra que la informació no arriba a les
famílies. Es farà un anàlisi més detallat per poder millorar la comunicació de forma
efectiva. Es recorda que hi ha informació actualitzada a la web i als canals de
comunicació de l’AFA.

Sobre el menú, hi ha famílies molt contentes (majoritàriament de cursos inferiors) i
famílies descontentes (majoritàriament de cursos superiors), aproximadament el
50%. La majoria de respostes negatives es centren en aspectes que marca la
generalitat.

Es recorda també que l’informe PREME, que revisa els menus escolars, està
penjat a la web de l’escola. S’enviarà un missatge per Dinantia per informar a les
famílies. L’informe recomana reduir la carn vermella i augmentar llegum al menú.
Es publicarà també resum de l'enquesta a les famílies i les millores a implementar
per Dinantia o web.



Famílies d’I3 troben a faltar una informació més diaria sobre si els infants dormen i
mengen. S’indica que es fan dos informes d'adaptació, i si no es diu res és que tot
va bé.

Una mare s'ofereix per fer acollida a I3 l'any que ve i resoldre neguits (Núria Saigi).

S'explica breument com funcionen els preus de menjador, que han de respectar
els preus màxims establerts per la Generalitat. En el nostre cas el menjador i
temps de migdia el porta l’AFA, no hi ha cap empresa intermediària, però hem de
garantir els serveis i la viabilitat econòmica. El preu inclou també l’URPA, Aula de
So i els educadors durant jornada intensiva.

Es proposa reduir partides, com utilitzar tovallons de tela per evitar tovallons de
paper. Cal tenir en compte que l'any que ve desapareix el curs bolet i a Infantil s'ha
reduït el alumnes per aula.

3. Propostes de donacions a l’escola, votacions si s’escau.

Si hi ha beneficis de menjador una part es destina a donació a l’escola. De l'any
passat proposen destinar 1700€ (la meitat) en ventiladors per les aules de I5.
L'altra meitat es proposa per:

- forrar de fusta la paret de sota l’escala de l’edifici principal per penjar coses, per
fer-lo més càlid i per utilitzar com a mural de comunicació

o

- armaris específics pel material de robòtica

Es voten les opcions. També es proposa l’opció de guardar per l'any següent, que
es descarta, ja que ja s’han dedicat la partida a donacions a l’escola.

Es vota i té majoria forrar la paret de sota l’escala, es pregunta si els pares podran
fer ús de la paret. No està previst però s’indica que es consultarà a l'escola.

4. Samarretes: resultat votació i confirmació proveïdors.

El proveïdor escollit a la última junta no és viable, ja que té una comanda mínima
molt elevada. Es vota de nou proveïdor de samarretes. Guanya el proveïdor de
samarretes "Cristina".

Per ajustar millor al comanda es passarà enquesta a les famílies per reservar
samarretes i dessuadores indicant talles. Samarretes se’n demanaren algunes
més, dessuadores només sota comanda. Per dessuadores es valora pagament
previ.



5. Valoració portes obertes.

L’AFA vam ser presents a les portes obertes. Presentant especialment la part de
migdia i Paidos que gestiona les extraescolars. Hi va haver poques preguntes per
part dels assistents. La valoració global és positiva.

6. Casals d’estiu.

Gestiona Paidos i es fa la setmana de St. Joan i següents. L’última setmana de
juliol només a algunes escoles. Des de Paidos s’enviarà la programació en breu i
indicant les dates d’inscripció.

Les colònies seran del 22 al 26 de juliol a Can Mateu (les Guilleries).

7. Reunió coordinadora d’Afes.

El grup Revolta escolar comenta que potser s’hauria de buscar assessorament pel
tema dels carrils bici, ja que s’opina que els tècnics del projecte “Camins escolars”
que s’està duent a terme a Sant Cugat per intentar fer els camins escolars més
segurs, no són prou entesos en el tema. En principi les tècniques que porten els
projecte són arquitectes i estan fent un projecte molt complet, però els objectius
del Grup Revolta són diferents.

Es comenta que s’està fent un estudi del copagament de les famílies a les escoles
i instituts i es demana que tots els centres aportin les dades. Per veure quin pes té
realment l’aportació econòmica de les famílies a l’educació pública de Sant Cugat.

El grup Reconnecta't que treballa per sensibilitzar sobre l’ús del mòbil per part dels
i les menors.

Es comenta que es va fer un acte a favor de Palestina organitzat per famílies de
les escoles de Sant Cugat i la Coordinadora d’Afes, que es va valorar molt
positivament i es comenta que des de la Coordinadora s’enviarà la possibilitat de
realitzar xerrades als instituts, per part de cooperants a Gaza, aquestes xerrades
ja s’ha realitzat als esplais i Caus de Sant Cugat i a Instituts d’altres poblacions.
També es comenta si es podria fer una xerrada a l’escola per famílies, es comenta
que si es fa s’hauria de fer a través de la coordinadora d’AFAs. Ja que l’escola
prefereix no tractar el tema, hi ha hagut queixes d’algunes famílies i es dóna
prioritat a la bona convivència dins del centre.



8. “Ombres a les escoles”.

És el grup de la coordinadora d’AFAs que lluita per millor el tema de la calor als
patis de les escoles i a les aules. El 15 de març després de classe faran una
manifestació per reivindicar el tema ja que no obtenen resposta de l’Ajuntament.
Es demana que des del Pins ens impliquem.

L’Ajuntament s’havia compromès amb el tema pero no està donant resposta. I
posa també dificultats a que les AFA posin tendals.

9. Camins escolars.

Respecte el projecte “Camins escolars” van venir les tècniques per veure quins
eren els punts conflictius de l’escola. Es va parlar que el punt més problemàtic és
l’entrada de l’escola, on els cotxes a l’entrada i sortida de l’escola, aparquen en
doble i triple fila. També es fan maniobres per girar que posen en perill als infants.
Es proposa com a solució ampliar la vorera fent una forma d’arc. De manera que
els cotxes no puguin accedir tan a prop de l’entrada i les maniobres es realitzin en
altres punts menys problemàtics. Es veu encertada la proposta.

També es van mira les escales de la RENFE, poc il·luminades. I es comenta el
camí cap a Volpelleres, com a problemàtic. Un altre punt problemàtic que
coincideix amb altres centres, és l’encreuament del CAP, on els cotxes aparquen
en bateria. Miraren de reduir alguna plaça d’aparcament per millorar la visibilitat o
aixecar el pas de vianants.

No totes les propostes de millora es podran finançar dins del projecte de
pressupostos participatius. S’espera que l’ajuntament realitzi la resta de millores a
través de altres projectes o pressupostos.

El Pont de Can Vernet manté el pressupost per fer la passarel·la provisional.

10. Altres informacions.

11. Precs i preguntes.

Es demana que les Juntes siguin online, ja que hi ha més participació, es comenta
que amb les presencials es crea més caliu. I que a la llarga la gent deixa de
participar a les juntes online. S’hauria de valorar en una propera junta ja que es
talla la reunió.



I sense més, finalitza la reunió a les 23h

Bàrbara Negre Laia Ache
Presidenta Secretària


